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PROGIMNAZIJOS TARYBOS 

PROTOKOLAS 

 

2024-03-21 Nr. (1.4 M)1-4-3 

Vilnius 

 

Posėdis vyko: 2024 m. kovo mėn. 21 d. (16.30-18.30 val.) 

Posėdį vedė: tarybos pirmininkė Ramunė Skestenienė 

Posėdžio sekretorė: Ingrida Danisevičiūtė 

Dalyvavo: direktorė Jurgita Zinkienė ir progimnazijos tarybos nariai Rūta Ramoškaitė-Stongvilienė, 

Ramunė Guogytė, Vytautas Jonas, Agnė Daukšienė, Algirdas Tomas Parulis, Linas Samuolis. 

DARBOTVARKĖ:  

1. Tarptautinio bakalaureato programos pristatymas (direktorė Jurgita Zinkienė). 

2. GPM 1,2 proc. lėšų rinkimo iniciatyva (Ramunė Skestenienė) 

3. Kiti klausimai. 

1. PRISTATYTA: Tarptautinio bakalaureato programa.  

Direktorė Jurgita Zinkienė pristatė pagrindinius programos aspektus, programos pritaikymą ir 

įdiegimą 1–8 klasėms, pradedant nuo pradinių klasių ir išsaugojant programos tęstinumą, standartų 

atitikimą, stažuotes ir specialistų paruošimą, erdvių planavimą ir pan. Progimnazija pradėtų veikti 

kandidato statusu ir nuo 2025 m. pradėti programą pradinėse klasėse.  

Po pristatymo vyko diskusija apie Tarptautinio bakalaureato programos privalumus/trūkumus.  

1. NUTARTA: vienbalsiai nutarta pritarti progimnazijos paraiškai.  

2. SVARSTYTA: tarybos pirmininkė Ramunė Skestenienė iškėlė klausimą dėl GPM 1,2 proc. lėšų 

pritraukimo. 

2. NUTARTA: Ramunė Skestenienė perduos tėvų komiteto pirmininkų sąrašus Agnei Daukšienei, 

Vytautui Jonui ir Algirdui Tomui Paruliui, kurie savo ruožtu kvietimus dėl GPM lėšų 1,2 proc. 

paramos mokyklai paplatins tėvų iniciatyva. 

3. SVARSTYTA: kiti klausimai. 

Mokytoja Ramunė Guogytė pasidalino ugdomos 8-tos klasės tėvų ir mokinių  lūkesčiais pakeisti 

antrą mokomąją kalbą (rusų) į kitą. Direktorė pakomentavo, kad mokiniai per vasaros atostogas 

nespės pasivyti antros užsienio kalbos įgūdžių. Tačiau jau nuo rugsėjo planuojama vietoj rusų kalbos 

5-tos klasės mokiniams siūlyti ispanų kalbą.  

Algirdas Tomas Parulis  iškėlė klausimą apie pilietinės pareigos balsuoti referendume idėjos 

skleidimą mokykloje. Direktorė Jurgita Zinkienė pritarė, kad galima pamokų metu kalbėti apie 

pilietiškumą, bet ne apie politiką. 

3. NUTARTA: temos buvo diskutuojamos, bet jokių sprendimų nepriimta. 

 

Sekantis tarybos susirinkimas vyks 2024 m. birželio 13 d. 16 val. 30 min.  

 

Posėdžio pirmininkė                                                                               Ramunė Skestenienė 

 

Posėdžio sekretorė                                                                                 Ingrida Danisevičiūtė 


